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                                               Skolebestyrelsen 

Referat 
Data om mødet 
 

Dato: 22. november 2021 

Kl. 19.00 – 21.30  

Personalerummet. 

 

Mødedeltagere:  
Betina Christensen 
Marianne Joldersma 
Katja Jacobsen  
Stina Andersen 
Camilla Jarlholm 
Malene Brønd 
Mia Stensgaard 

Mette Larsen 
Nina Holm Jensen 
Jakob Dalgas  
Karin Villumsen - souschef (referent) 
 
Elevrepræsentanter: Martin Agerskov (9.a.) 
og Fardin Heidari (9.b.)  
  

Afbud: Marianne, Stina, Nina 
Ingen fremmøde fra elevrådet.  

 

Pkt. Dagsorden:  Ansvarlig: 

1 Godkendelse af dagsorden, herunder 
opfølgning fra sidste møde. 

Godkendt  

1.  Nyt fra elevrådet  
Noget nyt fra Bibiane? 
 
Øvrige punkter fra elevrådet 

Ingen fremmøde fra elevrådet.  

2.  Ordensregel: Mobilfri Skole 
Drøftelse med henblik på beslutning 
 

Skriftlige input fra Nina og Stina.  
 
Forskningen viser, at der kan være gode 
grunde til at bevare den mobilfri skole.  
Drøftelse af hensigten med mobilfriskole.  
 
Kan der evt. åbnes for en forsøgsordning 
for udskolingen? Dermed bibeholdes 
ordningen om mobilfri skole i indskoling og 
mellemtrin.  
 
Forslag om at udskolingslærere går i dialog 
med udskolingseleverne om hvordan man 
agerer hensigtsmæssigt med sin mobil.  

 
Hvad skal være hensigten med at 
udskolingseleverne får deres mobil tilbage?  
Frihed under ansvar – hvad skal der til for 
at det er en succes at have mobil i 
udskolingen.  
Evt. et pilotforsøg med en klasse?  
 

Eleverne oplever forskellig praksis blandt 
lærerne omkring indsamling af 
mobiltelefonerne. Hvad har lærerne brug 
for der kan støtte dem i at gøre 
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ordensreglen mere håndterbar?  

 
Bestyrelsen ønsker at eleverne dannes med 
god mobiletik.   
Hvad vil det sige at være en mobilbevidst 
skole?  
 
Bestyrelsen overvejer forslag og ideer til 
kommende møder. 
Eks. ”Mobilen skal være i tasken.” 
Nye regler skal også omfatte smartwatches. 
 
Bestyrelsen besluttede at punktet til 
yderligere drøftelse på kommende møde, 
således at lærernes repræsentant kan 

deltage i drøftelsen. 

3.  Ordensregel: Eleverne må ikke 
forlade skolens område i skoletiden. 
Drøftelse med henblik på beslutning 

Skolen har i princippet tilsynspligt med alle 
elever i skoletiden. Store elever forventes 
at kunne overholde skolens ordensregler 
uden at være under opsyn.  
 
Ordensreglen skal forstås som en ramme 

om elevernes hverdag i skolen.  
 
Ordensreglen har bl.a. haft betydning for at 
eleverne ikke begynder at ryge. 
 
Drøftelse af hvilke tilbud er der til de store 
elever i frikvartererne. 

 
Ordensreglen er drøftet på dagens møde og 
bestyrelsen vedtog at ordensreglen består 
uændret.  

4.  Borup Skoles Sundhedspolitik 
 

Sundhedspolitikken er læst og drøftet.  
 

Bestyrelsen godkendte Sundhedspolitikken. 
 

5.  Økonomiudvalg: 
Skolelederen forslår at skolebestyrelsens 
økonomiudvalg samles mandag den 17. 
januar kl. 19.00 – 20.30 

Økonomiudvalgsmødet udgår og økonomien 
behandles på det ordinære 
bestyrelsesmøde d. 26.01.22 
 

8. Meddelelser 
Noget om Corona (Katja og Mia)  

Corona: Jakob orienterede om status på 
Corona. Over weekenden 21-22 kom Køge 
kommune over incidenstallet 400. Det 
betyder at skolen fra i dag og foreløbig 
frem til 3.12 har særlige indført særlige 
tiltag.  
 

Hvis en elev er testet positiv med Corona 
skal skolens ledelse (Jakob og Karin) 
orienteres.   
 
Bestyrelsen drøftede beslutningen om at 
gennemføre undervisning på tværs af 
klasser i bl.a. fagene idræt, svømning, h/d 
og valgfag.  

9. Eventuelt. 
Henvendelse om minikonfirmand - Katja 

Om minikonfirmand –  
Den lokale kirke og andre lokale foreninger 
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Hvad har vi lært af Corona – Camilla 

 
Punkter til kommende møder: 
 
 

kan aflevere foldere til omdeling på skolens 

kontor.  
 
Ansættelsessamtale d. 29.11. (klasselærer 
til 1.a.) Betina og evt. Camilla har mulighed 
for at deltage. 
 
Kommende møder:  
December møde – julehygge (ledelsen) 
Princip for mobiltelefon til endelig 
beslutning. 
-Kommende brobygning og ny årgang pr. 1. 
april  
-Økonomi – ønsker til investeringer 
-Inklusion – trivsel, fravær og inklusion 

 
Valg til bestyrelsen i foråret 2022 pr. 
01.08.22 
Hvem er på valg?  
 
Januar 
 – økonomi og næste princip 

-Evaluering af referat under mødet  

 


